



**Nationaal Coördinator  
Groningen**

**Behandeld door**

5.1.2e

5.1.2e@nationaalcoördinatorgroningen.nl

**Datum**

15 januari 2016

**Kenmerk**

NCG / 15150141

**Bijlage(n)**

# Verslag

---

Omschrijving	Stafoverleg maandag 11 januari
Voorzitter	Hans Alders
Notulist	5.1.2e
Vergaderdatum en -tijd	11 januari 2016, 11.30 uur - 12.30 uur
Locatie	Groningen
Aanwezig	Hans Alders, Nicolette Steenbergen, Jeroen de Boer, Henk Mulder, Annelies Pleyte, Gert-Jan Swaving, Marc Hoenders, 5.1.2e (verslag)

---

## 1. Opening

## 2. Conceptverslag stafoverleg 4 januari 2016

Het verslag wordt vastgesteld.

## 3. Mededelingen

Geen.

## 4. Parlementaria

- Over de technische briefing wordt gemeld dat er wordt afgezien van schriftelijke inbreng van de NCG. Annelies en Henri zullen Hans woensdag vergezellen naar de Kamer.
- Hans meldt dat met de NAM is gesproken en deze week de scholenaanpak Bedum vlotgetrokken wordt. Kans is groot dat dit anders in het Kamerdebat terugkomt.
- Hans meldt dat voor nieuwbouw met een bouwdepot gewerkt wordt; bij versterking conform hetzelfde principe;
- Hans benadrukt dat de gesprekken met het waterschap z.s.m. vlotgetrokken moeten worden, liefst voor het werkbezoek en voor het rondetafelgesprek;
- Hans meldt dat er nu een gemeenschappelijke actie is ontstaan voor het behoud van de vorige vorm van de waardevermeerderingsregeling en hier acties aan gekoppeld zijn. Hans vraagt om een notitie die de gevolgen van behoud van de vorige vorm van de waardevermeerderingsregeling heeft voor de verduurzaming.

## 5. Maatschappelijke stuurgroep

Opmerkingen naar aanleiding van de stukken:

- Burgerloket: hierin worden stappen gemaakt;
- Hans heeft gesprek met Raadsman gevoerd; een notitie hierover volgt. Opdrachtdocument is niet bekend, dit moet achterhaald worden (\*actie 14)

## 6. Bestuurlijke stuurgroep

Opmerkingen naar aanleiding van de stukken:

- Marc legt contact met WJZ ( 5.1.2e ) om te spreken over route via stuurgroep van instellingsbesluiten en gevoeligheid (\*actie 15);
- Aangaande arbitrage: Dit moet in de evaluatie komen. Het pakket wat er is gaat naar stuurgroep;
- De samenwerkingsafspraken worden ter kennisname gedeeld. Het heeft de voorkeur dit nu te delen (en daarmee risico te nemen dat het tot discussie leidt);
- Er moet een goede aanbiedingsbrief op de stukken waarin documenten worden geduid. Samenhang met document moet duidelijk zijn, wat is stavaza en wat is bespreekpunt. Goed adresseren aan de voorkant. (\*actie 16)
- Moeten waterschappen lid worden van de bestuurlijke stuurgroep? Dit moeten we agenderen. Algemene reactie staf is positief;
- Samenstelling maatschappelijke stuurgroep: moeten scholen en zorg aan tafel? VNO-NCW? Werkgevers? Werknemers? Voor EBG en stuurgroep economie zijn het logische partners. Discussie moet gevoerd worden in komende stuurgroepen.

## 7. Rondvraag

Jeroen deelt integrale momenten met NAM en de komende werkconferenties;

Hans heeft gesproken over VTH: Compliance-model is iedereen voor. Gemeenten willen dit niet bij omgevingsdiensten. Er wordt hierover een werksessie georganiseerd. Een van de eerste voorstellen is bevoegdheidsverschuiving naar NCG. We kunnen niet aan CVW vragen vanuit eenduidig model te werken en niet eenduidig reageren.

Gert-Jan vraagt aangaande de waardevermeerderingsregeling hoe wordt omgegaan met de pro-forma aanvragen in verband met het subsidieplafond. De pro-forma aanvraag wordt pas behandeld als deze compleet is. Zodra we zicht hebben op plafond incl pro-forma, signaal aan provincie geven dat deze regeling sluit. Gert-Jan neemt dit op met provincie. (\*actie 17)

## 8. Sluiting

**Actielijst**

Nr.	Actie	Trekker	Deadline	Status
<b>Nog te doen</b>				
1.4	Opstellen brief voor gemeenten over gasleidingen	Annelies Pleyte ( 5.1.2e 5.1.2e	6 juli	loopt
9.4	Onderzoeksrapport Deltares over typologieën van gebouwen agenderen voor staf zodra beschikbaar	Gert-Jan Swaving	z.s.m.	loopt
9.12	Afstemmen met Henk Mulder over vervolg proces rondom de afhandeling en domus-registratie van inkomende meldingen.	5.1.2e	z.s.m.	loopt
9.14	Nader uitwerken onafhankelijk raadsman.	Marc Hoenders	z.s.m.	loopt
9.15	Uitwerken lijn MJP + uitwerken methode op welke wijze de inwoner bewogen kan worden om wel schade te herstellen + uitzoeken of bij ernstige impact op derden bezien of niet alsnog de juridische mogelijkheid bestaat tot gedwongen schadeherstel.	Marc Hoenders	z.s.m.	Loopt
<b>16 november</b>				
10.	Nicolette voert vervolggesprek met GBB aangaande burgerloket	Nicolette Steenbergen		
11.	Onderbouwing uitputting budgetten leefbaarheid, Economic Board en waardevermeerdering voor gesprek Hans – Minister	PM		
12.	Onderzoeken optie Moerdijk-regeling	Hans, Jeroen, Marc Hoenders	z.s.m.	
13.	Meenemen wat onregelmatige verzakkingen zijn bij agrariërs ihkv regelingen	Gert-Jan Swaving		
<b>11 januari</b>				
14.	Opdrachtdocument Raadsman achterhalen	Marc		
15.	Gesprek met WJZ over werkwijze/route instellingsbesluiten	Marc		
16.	Oplegbrief met duiding op stukken stuurgroepen	Jeroen		
17.	Informeren provincie over procedure sluiting waardevermeerderingsregeling	Gert-Jan		